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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 6. juli 2012 stillet 
følgende spørgsmål nr. 742 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie 
Løhde (V).

Spørgsmål nr. 742:
’’Ministeren bedes oplyse, hvorvidt det er korrekt at der i forbindelse med 
fremsættelsen af L 110, af direktionen i Sundhedsstyrelsen blev udmeldt, at 
der skulle foretages en undersøgelse af, hvad der kunne være fordelagtigt i 
forhold til den økonomiske tilpasning med effektivisering af embedslægernes 
opgaver.”

Svar:
Jeg har med henblik på besvarelse af spørgsmålet indhentet bidrag fra Sund-
hedsstyrelsen, der har oplyst følgende:

”Direktionen i Sundhedsstyrelsen har i forbindelse med handlingsplanen for im-

plementering af initiativet om effektiv administrativ i staten grundigt undersøgt 

mulighederne for de mest hensigtsmæssige effektiviserings- og prioriteringstil-

tag i forhold til den økonomiske tilpasning. På embedslægeområdet fremsatte 

direktionen effektiviserings- og prioriteringsforslag til ministeren i forbindelse 

med lovforslag L110.” 

Jeg kan henholde mig til det af Sundhedsstyrelsen oplyste.

Med venlig hilsen

Astrid Krag      /      Julie Marie Cederholm
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